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Dato/tid:	  Torsdag	  05.	  November	  2015/	  kl:	  18.30-‐20.45	  
Sted:	  Voksenopplæring,	  Svovelstikka	  1	  (Helsfyr),	  Møterommet	  ved	  kantine.	  
	  
Tilstede:	   Vickey	   Bonafede,	   Sanja	   Skaar	   (A),	   Inger	   Helene	   Frivik	   (B),	   Attia	   Mirza	   (C),	   Allan	  
Gloinson	  (C),	  Erik	  Olsson	  (C),	  Kristin	  Nordseth	  (E),	  Selje	  Lyngset	  (E)	  og	  Victoria	  Le	  (Sekretær	  
for	  Oslo	  KFU).	  	  

	  
Gjester:	  Elevorganisasjon:	  Nestleder	  Marius	  Haugstad	  og	  fylkesstyremedlem	  Neil	  Kaushik.	  	  
SaLTO	  ved	  Tonje	  Tovik	  Salto	  koordinator	  for	  bydel	  Ullern.	  
	  
	  
Runde	  rundt	  bordet	  

En	  ekstra	  varm	  velkomst	  til	  ny	  representant,	  leder	  for	  gruppe	  A	  Sanja	  Skaar,	  og	  en	  
presentasjon	  av	  deltagere	  med	  verv	  og	  engasjement.	  

	  
FASTE	  PUNKTER:	  
	  
1.	  	   Oppdateringssaker:	  
	   Valg	  av	  referent:	  Victoria	  Le	  	  

Gjennomgang	  av	  dagsorden	  og	  innkalling	  ble	  godkjent.	  	  
	  

2.	   Oppdatering	  fra	  ledelsen:	  
	  
Statusmøte	  med	  UDE	  ble	  avholdt	  28.oktober.	  
Innspill	  fra	  skolegrupper,	  samt	  hva	  Oslo	  KFU	  jobber	  med,	  ble	  formidlet	  til	  UDE.	  
(I	  henhold	  til	  avtalen	  med	  UDE	  skal	  lik	  informasjon	  bli	  gitt	  til	  alle	  skolegrupper).	  

	  
Fokusområder	  som	  ble	  tatt	  opp	  var	  følgende:	  
1. Matteresultater:	   Nasjonale	   prøver	   viser	   matematikk	   som	   det	   faget	   med	   størst	  

nedgang,	  samt	  dårligst	  resultater	  blant	  elever	  i	  Oslo	  skolene.	  
	  

2. AKS	  tilbudet	  –	  evaluering	  av	  AKS	  
	  

3. Skolegrenser.	  
	  

3.	  	   Runden	  med	  skolegruppene:	  
	  
Status	  for	  kommende	  skolegruppemøter	  er	  blitt	  fastsatt	  til	  følgende	  datoer:	   	   	  
	  
A:	  	   19.	  November	  på	  Klemetsrud	  skole.	  
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B:	  	   12.	  November	  på	  Trasop	  skole.	  
C:	  	   24.	  November	  på	  Trosterud	  skole.	  
D:	   04.	  November	  på	  Teglverket	  skole.	  
E:	   18.	  November	  på	  Grefsen	  skole.	  
F:	  	  	   19.	  November	  på	  Svendstuen	  skole.	  
	  
	  
Kl	  19.00	  En	  varm	  velkomst	  og	  presentasjon	  av	  gjester	  på	  kveldens	  utvalgsmøte	  
	  
Kl	  19.00	  –	  19.40:	  SaLTO	  ved	  Tonje	  Tovik	  Salto	  koordinator	  for	  bydel	  Ullern.	  
	  
Tonje	  Tovik	  holdt	  en	  kort	  presentasjon	  om	  SaLto	  arbeids/samarbeidsmodell	  og	  deres	  visjon:	  	  

-‐	  Oslo	  skal	  være	  en	  trygg	  by	  med	  trygge	  skoler	  og	  et	  trygt	  oppvekstmiljø-‐	  
	  
Salto	  er	  en	  arbeids/samarbeidsmodell	  på	  forebygging	  av	  rus	  og	  kriminalitet	  mot	  unge.	  
Hver	  bydel	  sitter	  med	  egne	  små	  byråd.	  Styringsgruppen	  består	  av	  følgende:	  Styringsdirektør,	  
område	  direktør	  og	  politiet.	  For	  mer	  informasjon	  og	  brosjyre	  om	  SaLTo	  kan	  det	  finnes	  på	  vår	  
hjemmeside:	  http://oslokfu.no/nyttige-‐lenker/samforrusforebygging/	  
	  
For	  Salto	  handler	  det	  om	  å	  fokusere	  på:	  
1.	  	  Foreldre.	  ”Foreldre	  er	  de	  som	  når	  best	  fram	  til	  egne	  barn”.	  	  
Undersøkelser	  viser	  til	  at	  det	  har	  blitt	  foretatt	  en	  samfunnsendring	  over	  tid	  som	  følger	  ved	  at	  
ungdom	  respekterer	  foreldre	  mer	  enn	  tidligere.	  Dersom	  dette	  stemmer	  har	  foreldre	  størst	  
påvirkningskraft.	  
	  
2.	  Rus.	  Rus	  er	  en	  stor	  utfordring,	  men	  som	  varierer	  i	  alle	  bydeler.	  Derimot	  ligger	  ikke	  
rusproblemet	  hos	  de	  yngre,	  men	  ofte	  hos	  foreldre.	  
Derfor	  handler	  det	  om	  oppdragelse	  og	  kultur	  –	  Igjen,	  få	  foreldre	  med	  på	  laget.	  
	  
For	  mer	  informasjon,	  last	  ned	  SAMFOR	  brosjyren	  på	  vår	  hjemmeside:	  
	  http://oslokfu.no/wp-‐content/uploads/2014/06/SAMFOR_brosjyre2015.pdf	  
	  
Se	  også	  mer	  informasjon	  om	  Salto	  på	  våre	  hjemmesider,	  www.oslokfu.no.	  
	  
Kl	  19.40	  –	  20.10:	  Elevorganisasjon	  og	  politisk	  nestleder	  Marius	  Haugstad	  og	  Neil	  Kaushik	  

Elevorganisasjonen	  fokuserer	  på	  ungdomskoler	  og	  VGS.	  44	  medlemsskoler	  i	  2015.	  
All	  skolepolitikk	  er	  vedtatt	  fra	  elever	  på	  Årsmøter	  og	  landsmøter.	  	  
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Følgende	  tre	  politiske	  hovedprioriteringer	  ble	  presentert	  av	  Marius	  og	  Neil.	  
	  

1. Fokus	  på	  skolevurdering:	  Hovedproblemet	  med	  eksamensordningen	  er	  at	  alt	  legges	  på	  en	  
dag/en	  vurdering:	  Dvs.	  en	  hel	  karakter	  veier	  på	  en	  dag.	  Erstatning	  for	  dette	  kan	  være	  i	  form	  
av	  mappevurderinger.	  	  
	  

2. Rådgivningstjeneste:	  EO	  mener	  rådgivingstjeneste	  i	  Oslo	  ikke	  er	  bra	  nok	  og	  må	  høyt	  
prioriteres	  fremover.	  De	  mener	  videre	  at	  rådgivere	  kun	  har	  livserfaring	  og	  ikke	  tilegnet	  en	  
spesiell	  kompetanse.	  Rådgivningstjenesten	  trenger	  derfor	  mer	  penger,	  utdanning	  og	  spesiell	  
kompetanse.	  

	  
3. Likestilling:	  Spesielt	  rettet	  til	  mottaksklasser:	  EO	  mener	  det	  er	  foretatt	  for	  lite	  forskning	  på	  

spesielt	  dette	  området	  (begrenset	  data).	  Det	  bør	  iverksettes	  tiltak.	  Eksempelvis	  at	  flere	  
elever	  får	  muligheten	  til	  å	  integrere	  seg	  i	  vanlige	  klasser	  tidligere.	  	  Friminutter	  ble	  også	  tatt	  
opp	  som	  et	  eksempel.	  
Likestilling	  omfatter	  også	  seksuell	  legning	  og	  behovet	  for	  å	  oppdatere	  den	  opplæring	  og	  
informasjon	  elevene	  gis	  gjennom	  skolen.	  

	  	  
	  
DISKUSJONSAKER	  

(Grunnet	  besøk	  fra	  SaLto	  og	  EO	  må	  vi	  skyve	  på	  diskusjonssakene	  –	  disse	  vil	  	  bli	  tatt	  opp	  på	  
neste	  utvalgsmøte	  03.	  Desember)	  

1. Skolestart	  –	  blir	  forventninger	  og	  krav	  oppfylte?	  
	  

2. Nye	  faggrupper,	  holdningsskapende	  arbeid,	  spesiale	  skoler,	  elevtetthet	  og	  
læringstrykk.	  
	  
Annet	  	  
	  
1.	  SaLto	  og	  mottaksklasse	  kan	  vinkles	  opp	  mot	  hverandre.	  	  
2.	  Vickey	  (Leder)	  hadde	  fått	  et	  innspill	  fra	  Preben	  (Sollerudstrand	  ungdomsskole)	  om	  
behov	  for	  å	  samle	  spesial	  skoler/klasser	  og	  gi	  de	  et	  fora	  for	  erfaringsutveksling	  lik	  
skolegruppemøtene.	  KFU	  støtter	  innspillet	  men	  har	  ikke	  kapasitet	  til	  å	  holde	  i	  dette	  nå.	  
Vickey	  hører	  med	  Preben	  om	  han	  er	  villig	  til	  å	  koordinere	  dette	  med	  drahjelp	  (blant	  
annet	  fra	  omr.dir	  Walter	  Frøyen).	  Preben	  vil	  også	  følges	  opp	  med	  tilbud	  om	  å	  delta	  i	  
utvalget,	  KFU,	  på	  vegne	  av	  gruppen.	  
3.	  Forslag	  på	  neste	  fellesmøte	  er	  å	  invitere	  en	  nyutdannet	  lærer	  for	  å	  høre	  litt	  mer	  om	  
hvordan	  de	  rustes	  for	  rollen	  gjennom	  utdanningsløpet.	  Selje	  holder	  i	  dette.	  	  
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Stormøte	  2016	  
Forslag	  på	  dato	  for	  Stormøte	  2016:	  16.Mars.	  
Sekretær	  Victoria	  Le	  sender	  mail	  til	  Petter	  Hagen	  for	  booking	  av	  lokal	  ved	  Strømsveien	  
102.	  
	  
Programmet	  for	  stormøte	  ble	  diskutert	  hvor	  forslaget	  er	  å	  involvere	  rektorer	  i	  forsamling	  
(ikke	  kun	  kaffepause).	  Videre	  ble	  det	  gitt	  forslag	  på	  å	  dele	  deltagerne	  inn	  i	  grupper	  
(diskutere	  problemstillinger).	  Mikse	  rektorer	  og	  FAUer	  med	  hverandre	  i	  mindre	  grupper	  
hvor	  et	  gitt	  tema	  summes	  over.	  Plenum	  presentasjon	  og	  videre	  oppsummering	  –	  hver	  
gruppe	  lager	  en	  del	  av	  et	  tre	  eller	  et	  eget	  tre	  –	  hele	  treet	  eller	  en	  skog	  blir	  sluttresultatet.	  
Overleveres	  skolebyråden?	  
	  
Forslag	  til	  besøk	  på	  neste	  møte	  
	  
Selje	  ga	  forslag	  på	  å	  invitere	  en	  nyutdannet	  lærer.	  

	  
	  

Møte	  avsluttet	  kl:	  20.45.	  
	  

Årets	  siste	  utvalgsmøte	  holdes	  03.	  Desember	  på	  Vøienvolden!	  Egen	  invitasjon	  kommerJ	  
	  

	  


